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  Gun Sandqvist (PRO)  Maris Sedlenieks (SPF) 
  

 
 Närvarande  

  
Ledamöter:  Gun Sandqvist (PRO) 
   Maris Sedlenieks (SPF) 

Kerstin Tovesson (PRO) 
Cecilia Söderman (SPF) 
 

Ersättare:  Lars Bromander (SKPF)   
   Marianne Elinsdotter (PRO) 
   Catrin Jarl (SPF) 
   Per Rudin (PRO) 
 
Frånvarande:  Åsa Kindblom (SKPF) 
   Catarina Stavenberg (SPF) 
 

Tjänstepersoner:   Odini Nzeribe, avdelningschef ÄO   
Christina Lindström, controller 
Beställarenheten ÄO    
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§ 1 Mötets öppnande  
Ordförande Gun Sandqvist öppnar mötet.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning  
Pensionärsrådet godkänner dagordningen. 
 
§ 3 Anmälan av justerat protokoll från den 16 maj 2022 för 
Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd. 
Protokollet lades till handlingarna. 
 
§ 4 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde  
Ärende 16) Skrivelse från (S), (V) och (Fi) om ett hotat 
föreningsliv 
Pensionärsrådet stödjer skrivelsen. De 130 föreningarna i 
Katarina Sofia saknar lokaler i och med att Åsö föreningsråd inte 
kunnat vara kvar i Pumpan på grund av höjd hyra. Hur lokalerna i 
Vita huset dit föreningsrådet enligt uppgift flyttat vet vi inget om 
än. Lokalfrågan har varit akut i flera år. 
 
Ärende 17) Skrivelse från (S) och (V) om hemtjänsten i 
Södermalms stadsdelsområde. 
Diskussion om händelsen i Uppsala och hur förvaltningen arbetar 
med olika kontrollsystem mm. 
 
Ärende 18) Medborgarförslag angående utegym på Åsöberget, 
nordöstra Södermalm. 
Pensionärsrådet stöder förvaltningens uppfattning om att den 
föreslagna platsen på Åsöberget inte är lämplig för ett utegym 
eftersom det vid platsen finns parkbänkar som erbjuder en vacker 
utsikt. 
 
Ärende 19) Medborgarförslag romerska ringar i Tanto 
Pensionärsrådet anser att det finns behov av lättare 
träningsredskap anpassat för målgruppen äldre. 
 
§ 5 Information från avdelningschefen 

Odini Nzeribe informerade om prioriteringar 2023-2025 
 Utveckla och införa en modell för arbetsplatsnära 

kompetensutveckling i den vårdnära vardagen. 
 
 Utveckla samverkan i och utanför staden för långsiktigt 

hållbara strategier och arbetssätt för att klara dagens och 
framtidens kompetensförsörjning. 
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 Ta fram och genomföra en långsiktig plan för 
prioriteringar och arbetssätt kopplat till digitalisering och 
det fortsatta införandet och användandet av 
välfärdsteknik. 

 
 Fortsatt utveckling av preventiva arbetssätt och metoder 

inom områden som demens, psykisk ohälsa och missbruk. 
 
 Utveckla det uppsökande arbetet för att nå fler äldre i 

stadsdelsområdet. 
 
 Förbättra språkkompetensen i verksamheterna genom en 

särskild satsning med språklärare på plats i 
verksamheterna. Målet är att medarbetarna kan utföra sitt 
arbete på ett tryggt, säkert och professionellt sätt genom 
tillräckliga språkkunskaper. 

 
Odini Nzeribe informerade kort om semesterplanering, 
rekrytering och kompetensutveckling.  

 
§ 6 Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 
Catrin Jarl/ Hornstull- Catrin har varit på Hornstull och träffat 
Tabita som är vikarierande chef. Catrin var även med på ett 
förtroenderådsmöte där man bland annat pratade om 
äldreomsorgslagen. Catrin fick information om att en 
kvalitetssamordnare är anställd, att namnbrickor är beställda och 
att det finns önskemål om gemensamma måltider.  
 
§ 7 Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll  
Protokollet lades till handlingarna. 
 
§ 8 Information om inkomna handlingar 
Samverkansmöte med regionen 2022-05-13, mötesanteckningar 
utskickade. 
 
§ 9 Övriga frågor 
Odini Nzeribe redogjorde för den genomlysning som 
äldreomsorgsavdelningen gjort avseende frågan om 
alkoholservering på förvaltningens öppna träffpunkter för äldre. 
 
Förvaltningen har vid ett flertal tillfällen varit i kontakt med 
stadens tillståndsenhet. Informationen från tillståndsenheten visar 
de öppna träffpunkternas lokaler klassas som allmän plats. Det 
innebär att det behövs ett stadigvarande serveringstillstånd till 
allmänheten för att alkohol ska kunna serveras. 
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I en tillståndspliktig lokal får man inte heller bjuda på alkohol 
eftersom det finns ett förvaringsförbud kopplat till sådana lokaler. 
I de öppna träffpunkternas lokaler får det alltså bara finnas 
alkohol om det finns inom ramen för ett serveringstillstånd. Ett 
stadigvarande serveringstillstånd kostar 12 000 per år. Det 
stadigvarande serveringstillståndet är det tillstånd som innebär 
den mest omfattande prövningen. För ett få ett stadigvarande 
serveringstillstånd finns bland annat krav på lagad mat i form av 
förrätt, huvudrätt och efterrätt. 
 
Förvaltningen har förståelse för att en del tycker att möjligheten 
att kunna köpa alkohol till maten gör att olika typer av aktiviteter, 
såsom herrträffar, upplevs mer festliga. Förvaltningens 
verksamheter ska vara öppna och inkluderande verksamhet och 
förvaltningen anser inte att man som besökare aktivt ska behöva 
tacka nej till alkohol. 
 
Om det däremot ska serveras alkohol måste det finnas ett 
stadigvarande serveringstillstånd och detta medför en merkostnad 
för verksamheten i form av ombyggnation av kök för att kunna 
uppfylla de krav som ställs på matservering.  
 
Förvaltningen har även stämt av frågan om alkoholservering på 
Kungsholmens och Östermalms öppna träffpunkter. Där 
förekommer inte någon alkoholservering utifrån ovan 
resonemang. 
 
§ 10 Nästa sammanträde 
Måndag 15 augusti klockan 10.00 -12.00 
 
§ 11 Mötets avslutande 
Ordförande avslutar mötet. 
 
Vid protokollet 
 
Christina Lindström  
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